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Declaration of RoHS & REACH Compliance 

RoHS & REACH符合性声明 

 
Supplier: Computime Ltd. 

供应商名称: Computime Ltd. 

 
RoHS Declaration of Compliance 
 
We hereby declare that our products are compliant to RoHS Directive 2011/65/EU of the European Parliament 

and the Council of 08/06/2011 as amended by Directive (EU) 2015/863 on restriction of the use of certain 

hazardous substances in electrical and electronic appliances. The restricted substances include Lead (Pb), 

Cadmium (Cd), Mercury (Hg), Hexavalent chromium (Cr6+), Polybrominated Biphenyls (PBB), Polybrominated 

diphenyl ethers (PBDE), Bis (2-ethylhexyl) phthalate (DEHP), Butyl benzyl phthalate (BBP), Dibutyl phthalate 

(DBP), and Diisobutyl phthalate (DIBP) at the moment. 

 

RoHS 符合性声明 

 

我司在此声明我司产品符合欧洲议会和理事会 2011年 8月 6日颁布的 RoHS指令 2011/65/EU及其修订指令

2015/863关于限制在电气和电子电器中使用某些有害物质。目前限制的物质包括铅 (Pb)、镉 (Cd)、汞 (Hg)、六价

铬 (Cr6+)、多溴联苯 (PBB)、多溴二苯醚 (PBDE)、邻苯二甲酸二酯(2-乙基己基) (DEHP)、邻苯二甲酸丁酯 

(BBP)、邻苯二甲酸二丁酯 (DBP)和邻苯二甲酸二异丁酯 (DIBP)。 

 
REACH Declaration of Compliance 
 
We hereby declare that our products are compliant to the REACH regulation (EC) No 1907/2006 of the European 

Parliament and the Council of December 18, 2006. The concerned substances are included in the Restriction list 

and Candidate list. We will keep tracking the future amendments of the REACH legislative requirement. If our 

products or components contain any concerned substance in a concentration above the thresholds of 0.1% by 

weight, we will make relevant notification on a timely manner. 

 

REACH 符合性声明 

 

我司在此声明我司的产品符合 2006年 12月 18日欧洲议会和理事会的 REACH法规(EC) No 1907/2006。相关物

质包含在“限制名单”和“候选名单”。我司将持续跟踪未来 RAECH法规要求的修订。如果我司的产品或部件的

成分含有相关物质的浓度超过阈值 0.1%，我司会及时通知您详细的信息。 

 

Signature签名 :  

Signer 签署人 : Jim Poon 

Title 职位 : Chief Operating Officer 

Date 日期 : 13 December 2024 

 

Customer model number 客户型号 Product Description 产品描述 CT model number 金宝通型号 

TRVZW1 ZIGBEE 3.0 MINI TRV SAZ3EM1 

SP600 SMART PLUG UK SAL2PU1 

 

https://echa.europa.eu/substances-restricted-under-reach
https://www.echa.europa.eu/candidate-list-table
https://echa.europa.eu/substances-restricted-under-reach
https://www.echa.europa.eu/candidate-list-table

